



MAJLIS ISLAM SARAWAK

MAJLIS ISLAM SARAWAK

KENYATAAN TAWARAN

Tender adalah di pelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Unit Pendaftaran Kontraktor dan Juruperunding (UPKJ) dan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut:-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek	Kelas/ Kepala & Sub Kepala	Tempat & Tarikh Dokumen Mula Dijual	Harga Dokumen Tender	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Ditutup
Majlis Islam Sarawak	Retender: Cadangan Pemasangan dan Penambahbaikan Hiasan dan Kemasan Dalam Masjid As-Salam Marudi No. Tender: MIS/T08/R/2024	Unit Pendaftaran Kontraktor (UPKJ) Class D/E, Head II Sub-head 2(a) Dan berdaftar dengan CIDB	Arki-Sigat, 2 nd Floor, Lot 3638 Lorong 2 Off Jalan Rock, Taman Timberland, 93200 Kuching, Sarawak. Tarikh: 18hb November 2024	RM 120.00 (Tidak Di kembalikan) Banker Cheque sahaja di atas nama Tabung Baitulmal Sarawak	Jabatan Agama Islam Sarawak Aras 14, Majma Tunku Abdul Halim Mu'adzam Shah. Jalan P. Ramlee 93400 Kuching, Sarawak. Tarikh: 4hb Disember 2024 Masa: 12.00 Tengah hari

Ref. No: *JALS/UP/PALB40/MARU01/m JLO. 3 (16)*

Dokumen tender boleh diperolehi di Syarikat Arki-Sigat beralamat 2nd Floor, Lot 3638 Lorong 2 Off Jalan Rock, Taman Timberland, 93200 Kuching, Sarawak. pada waktu berikut:-

Isnin-Khamis: 9.00 pagi – 12.00 tengah hari
2.30 petang – 4.00 petang

Jumaat: 9.00 pagi – 11.30 tengah hari
3.00 petang – 4.00 petang

(Kecuali hari Sabtu, Ahad dan Cuti Umum di Sarawak)

Dokumen tender akan dikeluarkan kepada **Pemilik atau Penama dalam lesen UPKJ dan CIDB yang sah** sahaja. Untuk maksud ini kontraktor hendaklah membawa **SIJIL PENDAFTARAN ASAL UNIT PENDAFTARAN KONTRAKTOR DAN JURUPERUNDING (UPKJ) DAN CIDB/ATAU KAD PERAKUAN PENERIMAAN PERMOHONAN PENDAFTARAN CIDB**. Salinan-salinan Perakuan dan / atau Sijil yang berkenaan boleh diterima jika disahkan oleh pejabat yang mengeluarkannya. Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam Ringgit Malaysia dan dalam bentuk Banker Cheque sahaja di atas nama **Tabung Baitulmal Sarawak**.

Dokumen tender yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul dan dimeteri serta ditulis Tajuk Tender di sudut atas sebelah kiri sampul surat. Dokumen tender tersebut hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender pada atau sebelum **4hb Disember 2024, 12.00 Tengah hari** di alamat: **Peti Tender, Jabatan Agama Islam Sarawak, Aras 14, Majma Tunku Abdul Halim Mu'adzam Shah, Jalan P.Ramlee, 93400 Kuching, Sarawak**.

Dokumen tender yang diterima **selepas tarikh dan masa tutup tidak akan dipertimbangkan**.

Majlis Islam Sarawak **tidak terikat** untuk menerima tawaran Tender yang terendah atau mana-mana tawaran atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu tawaran tersebut.



.....
Haji Mual bin Haji Suaud
Setiausaha
Majlis Islam Sarawak

Ref. No: JALS/up/PAIB4D/MARUDI/m JLD. 3 (16)

M/S 2 dari 2